
 
 
Raadsleden: waarom kan Beunings zand niet via transportband naar kanaal? 

NIJMEGEN/BEUNINGEN - De Nijmeegse fracties van GroenLinks en de VVD eisen uitgebreide uitleg 
van de wethouders Bert Velthuis en Jan Zoetelief waarom de zandafvoer van de ontzandingsgebied 
Beuningse Plas naar de Westkanaaldijk niet mogelijk is via een (afgesloten) transportband.  

Dit plan is in 2014 uitgezocht, maar in 2017 geschrapt omdat het farmaceutisch bedrijf Synthon zich er 
tegen zou hebben gekeerd. Dit bedrijf ligt naast de bandroute en vreesde onder meer stofoverlast. 
Synthon zou zelfs met vertrek gedreigd hebben als die band er zou komen. Volgens Pepijn Boekhorst 
is de gemeenteraad echter nooit over die bezwaren bijgepraat. ,,Hoe terecht waren die zorgen van 
Synthon eigenlijk. Hoe serieus was het vertrekdreigement? Dat wil ik nu wel eens weten.". 

Boekhorst: ,,Nu is het plan om het zand per vrachtwagens af te voeren. Daarmee zijn veel bedrijven in 
Nijmegen-West en langs het Maas-Waalkanaal niet gelukkig. Ook bewonersgroepen hebben 
bezwaren. Maar deze week begreep ik bij een discussie in Beuningen dat ook Synthon dat 
zandvervoer met vrachtwagens niet echt ziet zitten. Dus waarom niet opnieuw nadenken over die 
transportbond?"    

De Beuningse wethouder Piet de Klein heeft de Beuningse raadsfracties deze week bijgepraat. 
Beuningen wil voor de zomer alle procedures rondom de  zandtransporten van de Beuningse Plas in 
gang gezet hebben, anders lukt het niet meer om 1 januari 2020 te starten met de ontzanding. Voor 
de ontzander Boskalis is die startdatum keihard. Als die datum niet gehaald wordt, zal Boskalis de 
opgelopen schade op Beuningen verhalen. De hoogte van dat bedrag is onbekend. 

Volgens De Klein is er op dit moment ook nog echt één mogelijkheid om het zand te vervoeren naar 
het Maas en Waalkanaal, om het daar vervolgens op schepen te laden: met trucks. In de Beuningse 
gemeenteraad  is daar intussen ook voldoende steun voor. De partij Beuningen Nu & Morgen en D66 
gaan ermee akkoord  De andere Beuningse partijen zijn nog niet overtuigd van de optie 'trucks over 
de weg'. Zij willen toch dat nog eens naar alternatieven wordt gekeken. 

Overigens is ook de steun van de gemeente Nijmegen nodig. Zo moet Nijmegen instemmen met een 
aanpassing van de loswal aan het Maas-Waalkanaal, nodig voor het laden van schepen met 
zand. Woensdag kaarten de VVD en GroenLinks het zandtransport aan in de Nijmeegse 
gemeenteraad. 
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